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"In Rouse's pages, Soctrates' strength of mind, his dedication to the philosophical
truth, are borne in on the modern reader with something of the power that impressed
and disturbed the ancient Greeks."--Time

"There has been no adequate translation of Plato since Jowett...and I think Rouse has
done it." --Dudley Fitts

* Rouse is one of the world's most respected classical scholars
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评论

The Republic; The Apology(The Defence of Socrates); Crito(Criton); Phaedo(Phaidon);
Ion; Meno(Menon); Symposium(The Banquet)

-----------------------------
个人口袋书系列之一

-----------------------------
believe in truth

-----------------------------
Though Rouse's plain translating style makes this pocketbook suitable to read roughly,
still some errors exist. Taking The Republic to say, "suppose we should imagine we see
a city in the making"(Rouse, 2008), partly deviates from Plato, comparing to"If we
should watch a city coming into being in speech"(Bloom,1991), not to mention others.

-----------------------------
最后的Phaedo因为听了罗素的audiobook就跳着看了……跟全集不是一个翻译
注释和评论似乎也少 但估计之后也不会太看柏拉图了吧

-----------------------------
好难读，读了1/4没读完，说理太抽象。柏拉图好像在做数学的演绎，或者说，在做中
学书上类似的，由公理导出定理，以至整个几何体系。但这种说理的模式，正如刘未鹏
所说，让我很难学习。你知道可以这么去证明，这么去说明，但你不知道怎么把证明过
程想出来。我觉得，这本书可能比较适合有一定基础的人来看。

-----------------------------
我去国内卖这么便宜啊！

-----------------------------
我讨厌死柏拉图和苏格拉底了manipulative bitches庆幸自己暂时不用再碰他们的书了

-----------------------------
微难 看不懂 需要中文帮助 不过精华全在英文
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